

Attachment for USDA Organic Plan - Wild Crop Harvesting

USDA 野生作物採收申請附表

Operator Name 農產品經營業者			
Farm Name 場區名稱			
Phone 電話		Fax 傳真	
Address 通訊地址			
Farm Address 廠區地址			
Contact Person 聯絡人		Phone 電話	

Wild Crop Harvesting Operation Prerequisites 申請野生作物採收之必備資訊				
Item number	Review items 審查項目	Confirm		Remark 說明
		Yes	No	
1	Please provide a full map of the area(s) to be harvested defining boundaries, borders, adequate buffer zones, point and non-point sources of contaminants and prohibited materials, and wild crops to be harvested 請提供產收區域的完整地圖，且定義其範圍、邊界、適當的緩衝區、點源及非點源污染、所禁用物質及產收之野生作物。	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	
2	prohibited materials have been applied to or have contaminated the land or aquatic area within the last three years 請提供相關文件確認過去三年未使用禁用物質或此物質未污染土地或水生區域。			

Wild Crop Harvesting Operation Prerequisites				
申請野生作物採收之必備資訊				
Item number	Review items 審查項目	Confirm		Remark 說明
		Yes	No	
3	<p>Please provide A description of the natural environment of the harvest area (e.g. scrub steppe, oak-chaparral woodland, deciduous hardwood forest).</p> <p>請描述產收區域的自然環境描述（如：灌叢草原，橡木叢林地，落葉闊葉林）</p>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	
4	<p>Please provide a description of the proposed ecosystem management and harvesting practices, the impact of their proposed harvesting on the long-term viability of the wild species and on the area's ecosystem, and information on any equipment planned for use or being used to harvest and manage the wild-crop and ecosystem.</p> <p>This should include a description of the monitoring system that will be used to ensure that the crop is harvested in a sustainable manner that does not damage the environment, including soil and water quality</p> <p>請清楚描述所提出的生態系統管理和產收方式，產收對野生物種的長期生存及該區生態系統的影響，計畫使用或正在使用之產收設備的相關資訊，野生作物生態系統的管理。</p> <p>這應包括監測系統的描述，用來確保產收之作物能以不危害環境的方式永續生產，亦包括不危害土壤及水質。</p>			

Wild Crop Harvesting Operation Prerequisites				
申請野生作物採收之必備資訊				
Item number	Review items 審查項目	Confirm		Remark 說明
		Yes	No	
5	<p>Please provide A list of any rare, threatened, or endangered terrestrial or aquatic plants or animals that occur in the harvest area</p> <p>請列出任何出現在產收區之罕見、具威脅性或瀕臨絕種的陸生或水生動植物清單。</p> <p>a. The presence of rare, threatened, or endangered species in a wild harvest area does not automatically disqualify an operation from organic certification, but any potential or actual impacts need to be described and addressed.</p> <p>此罕見、具威脅性或瀕臨絕種的物種出現在野生產收區，並不會自動取消作業之有機驗證資格，但必須陳述任何潛在或實質上的影響。</p> <p>b. If there are potential or actual negative impacts resulting from the wild crop management and harvesting, actions that address and correct these impacts need to be described, implemented, and monitored.</p> <p>如果對野生作物管理和產收有潛在或實質上的負面影響，則相關的修正措施必須被提出、落實與監控。</p>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	
6	<p>Please describe the procedures employed that prevent contamination from adjoining land use or other point or non-point sources contamination</p> <p>請說明避免鄰近使用土地之污染或其他點源或非點源汙染所採用的程序。</p>			

Wild Crop Harvesting Operation Prerequisites 申請野生作物採收之必備資訊				
Item number	Review items 審查項目	Confirm		Remark 說明
		Yes	No	
7	<p>Please describe the training provided and the procedures employed to ensure that all collectors harvest crops in accordance with the OSP and in a manner that does not damage the environment.</p> <p>請說明所提供的訓練和所採用的程序以確保所有作物產收之收集符合 OSP 的方式，且此方式不會危害環境。</p>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	
8	<p>Please provide records of the recordkeeping system that identifies all collectors, documents management and harvest practices, and provides the quantities and dates of wild crops harvested.</p> <p>請提供紀錄保存系統以辨別所有採集、文件管理和產收方式，並提供野生作物產收之數量和日期。</p>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	

Signature of applicant/date 申請者簽名/日期：_____